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Nyilatkozatok az első kör után - Historic

WIRTMANN  Ferenc-  BARNA  György,  Ford  Escort  MK2:  „A
gyorsaságik  tetszettek,  viszont  az  autó  viselkedése  nem.  Még
mindig kísérleti  stádiumban van ez a Ford, egy kicsit  alacsonyra
sikeredett, túl rövidek a rugó utak, felüt, ledobál az útról, odaüti az
elejét és a váltóval  is problémánk van,  de egyszer csak összeáll.
Idén  egy  másik  autóval  megyek  az  EB-n,  ezért  valószínűleg  a
magyar bajnokságban nem lesz értékelhető az eredményünk két
versennyel.”

SZABÓ Laci-  ILLÉS Péter,  Lada VFTS:  „Rögtön az első gyorsasági
rajtjában akadt egy kis problémánk a gázrudazatunkkal, így végig
fennakadt gázzal  jöttünk. Szerencsére ezt az etapon meg tudtuk
csinálni, ezért a második szakasz már jól sikerült. Pontokért jöttük,
ezért sietni fogunk.”

VÁRADI  György-  LABONCZ  László,  Mercedes  230E:  „Az  első
gyorsasági  számunkra  kínszenvedés  volt,  szétesett  a  váltónk,
harmadik sebességi fokozatban maradt, amivel az egész szakaszt
teljesítenünk kellett. A második viszont nagyon jól sikerült, jöttünk
is egy abszolút időt.”

VERÉB Zoltán- Papp Tamás, Lada VFTS: „Ahhoz képest, hogy még
reggel van, jól sikerült a nyitó szakasz. Jó gumit választottunk, jól
funkcionált az autó és mi is koncentráltak voltunk.”

SZECSŐDI  András-  MAJOR  Erik,  Alfa  Romeo  GTV6:  „Nagyon
tetszett a nyitó szakasz, annak ellenére, hogy elvittünk egy lassítót
is.  A  másodikon,  pont  Lapisnál  megforogtunk,  de  nem vagyunk
elkeseredve, mert még mindig szokjuk, próbálgatjuk az autó.”



RONGITS Attila- HANNUS László, Lada VFTS: „Nagyon jó, élvezzük
a nosztalgiázást  a  VFTS-sel,  kicsit  szoknunk kellett,  mert  ez  egy
teljesen más kávéház.  Idén ez volt  az  első-két gyors,  azt  hittem
többet fogunk kapni öt másodpercnél. Mindenesetre igyekszünk,
hiszen az augusztus a VFTS jegyében zajlik.”

KISCSATÁRI Imre- SIROKI Zoltán, Lada VFTS:  „Már most nagyon
melegünk van. Az eredményt tekintve lesz ez még jobb is,  csak
ahhoz még fel kellene ébrednünk.” 


